

Title (en)  
Bathtub support.

Title (de)  
Wannenträger.

Title (fr)  
Support de baignoire.

Publication  
**EP 0673617 A1 19950927 (DE)**

Application  
**EP 95104090 A 19950320**

Priority  
DE 9404786 U 19940324

Abstract (en)

The support is made of plastics or hard foam such as polystyrene or polyurethane foam and has along the long sides (7,7') near the base recesses (8,8') closable by shaped parts (11) which fit snug into the support. The shaped part at the back can be removed to allow the pipes to be fitted in the recess. An inspection opening for a siphon can be formed in the support base. The support base can have ideal break points arranged so that at least a part of the base can be removed to form a further inspection opening. The removable part should have the same dimensions as the existing inspection opening so that it can be used to close up the unrequired opening depending on the design.

Abstract (de)

Ein Wannenträger aus Kunststoff oder Hartschaum für Bade- oder Duschwannen weist an den Längsseiten (7,7') im Bereich des Wannenträgerbodens Aussparungen (8,8') auf, die mit Formteilen (11) verschließbar sind. Die Formteile (11) sind passend in die Aussparungen (8,8') einsteckbar. Wenn an der Frontseite des Wannenträgers ein Untertritt geschaffen werden soll, wird das vordere Formteil (11) einfach von dem Wannenträger abgenommen. Ferner ermöglicht das Formteil (11) an der Rückseite des Wannenträgers, die zu der Ablaufgarnitur führenden Rohrleitungen auf einfache Weise zu verlegen, ohne den Wannenträger nachträglich bearbeiten zu müssen. Das Formteil (11) an der Rückseite des Wannenträgers wird entfernt und die Rohrleitungen können innerhalb der Aussparung (8) an der Längsseite des Wannenträgers verlegt werden. Der erfindungsgemäße Wannenträger ist universell einsetzbar und lässt sich ohne größeren Aufwand aufstellen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47K 3/16**

IPC 8 full level  
**A47K 3/16** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47K 3/1605** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] DE 3509458 C1 19860807 - PAULI WILLI, et al
- [Y] DE 9310462 U1 19931104 - SAARPOR KLAUS ECKHARDT GMBH NE [DE]
- [A] DE 8625437 U1 19861106
- [PX] DE 9415500 U1 19941117 - CORRECTA GMBH [DE]
- [A] DE 3310084 C1 19841129 - PAULI WILLI, et al

Designated contracting state (EPC)  
BE DE FR NL

DOCDB simple family (publication)  
**DE 9404786 U1 19950420**; DE 59501114 D1 19980129; EP 0673617 A1 19950927; EP 0673617 B1 19971217; EP 0673617 B2 20000816

DOCDB simple family (application)  
**DE 9404786 U 19940324**; DE 59501114 T 19950320; EP 95104090 A 19950320